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ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 14. 12. 2022 od 17:00 hodin v městském kině  

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

  

Za MěÚ : Ing. Tomáš Reichelt – tajemník MěÚ, Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FP, Ing. Petr 

Strnad – ved. odb. MIŽP, Pavla Gerhardová – zapisovatelka, Jan Svatoš – velitel MěP, Mgr. 

Zdeňka Čvančarová – ved. odb. HS, Ing. Irena Zárubová – ved. SÚ 

 

Audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta-133/zastupitelstvo-mesta-

2022/zasedani-zastupitelstva-14122022 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Petr Jansa, přivítal přítomné. Zasedání bylo řádně 

svoláno a informace o jeho konání visela rovněž na úřední desce a vývěsních plochách města. 

Zasedání se bude řídit dle platného jednacího řádu a navrženým programem. 

 

p. Kačer – když přišel ověřit zápis z minulého ZaM, tak si všiml, že v závěrečné diskuzi nebylo 

obsaženo, že se p. Smejkal zeptal na dotaz ohledně kroniky města – bylo tam sděleno, že to má 

na starosti p. Jandášová – potom jsou nějaké posloupnosti → přál by si, aby bylo toto do toho 

zápisu doplněno  

Starosta – tento bod by nechal úplně na konec  

 

Starosta představil přítomným program dnešního jednání 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, návrhová komise 

2. Kontrola usnesení z minulých jednání ZaM  

3. Volba členů kontrolního a finančního výboru 

4. Organizační záležitosti   

5. Diskuse 

6. Závěr 

 

Starosta nechal hlasovat o navrženém programu 

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta-133/zastupitelstvo-mesta-2022/zasedani-zastupitelstva-14122022
https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta-133/zastupitelstvo-mesta-2022/zasedani-zastupitelstva-14122022
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Usnesení č. 139/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje program zasedání v předloženém znění. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

 

1. ZAHÁJENÍ, NÁVRHOVÁ KOMISE 

Starosta určil zapisovatelkou jednání paní Pavlu Gerhardovou. 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu paní Denisu Hánovou a Ing. Jiřího Zemana. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 140/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje jako ověřovatele zápisu paní Denisu Hánovou a Ing. 

Jiřího Zemana. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: Bc. Marek Vrbický, pan Josef Klouček a 

pan Luděk Smejkal. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 141/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrhovou a volební komisi ve složení: Bc. Marek 

Vrbický, pan Josef Klouček a pan Luděk Smejkal. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

2. KONTROLA USNESENÍ Z MINULÝCH JEDNÁNÍ ZaM 

 

Ke kontrole nejsou žádná ukládající usnesení. 

 

3. VOLBA ČLENŮ KONTROLNÍHO A FINANČNÍHO VÝBORU 

 

Na ustavujícím zasedání dne 19.10.2022 zastupitelstvo města schválilo přesun volby 

jednotlivých členů kontrolního a finančního výboru na nejbližší jednání zastupitelstva města.  

 

Starosta navrhuje členem kontrolního výboru pana Jakuba Přivřela a pana Stanislava 

Zdobinského a členem finančního výboru paní Denisu Hánovou a pana Martina Vernera. 
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Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu usnesení  

Usnesení č. 142/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí volí členem kontrolního výboru pana Stanislava Zdobinského. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Kulíková, p. Buchta, p. Neliba, p. Slavík, p. Vrbický ) 5 se zdrželo ( p. Provazník, 

p. Kačer, p. Smejkal, p. Štípek, p. Zeman ) 

 

Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení  

Usnesení č. 143/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí volí členem kontrolního výboru pana Jakuba Přivřela. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, p. 

Kulíková, p. Buchta, p. Neliba, p. Slavík, p. Vrbický ) 6 se zdrželo ( p. Provazník, p. Kačer, p. 

Smejkal, p. Štípek, p. Zeman, p. Přivřel ) 

 

Starosta nechal hlasovat o třetím návrhu usnesení  

Usnesení č. 144/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí volí členkou finančního výboru paní Denisu Hánovou. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Klouček, p. Přivřel, p. 

Kulíková, p. Buchta, p. Neliba, p. Slavík, p. Vrbický ) 6 se zdrželo ( p. Provazník, p. Kačer, p. 

Smejkal, p. Štípek, p. Zeman, p. Hánová ) 

 

Starosta nechal hlasovat o čtvrtém návrhu usnesení  

Usnesení č. 145/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí volí členem finančního výboru pana Martina Vernera. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Kulíková, p. Buchta, p. Neliba, p. Slavík, p. Vrbický ) 5 se zdrželo ( p. Provazník, 

p. Kačer, p. Smejkal, p. Štípek, p. Zeman ) 

  

 

4. ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI 

 

4.1. Rozbor hospodaření za období 3. čtvrtletí 2022 

 

Stanovisko odboru:  

Finanční a plánovací odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení rozbor 

hospodaření za období 3. čtvrtletí 2022. 
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Důvodová zpráva:  

Rozbor hospodaření podává informaci o plnění příjmů a čerpání výdajů z hlediska třídění dle 

rozpočtové skladby za dané období (3. čtvrtletí 2022). 

Příjmy:        81,59 % 

Výdaje:       74,58 %  

 

p. Zeman – upozorňuje na nečitelnost materiálů promítaných na plátně 

Starosta – berou na vědomí    

p. Sluková – přednesla informace k rozboru hospodaření za období 3. čtvrtletí 2022  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 146/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozbor hospodaření za období 3. 

čtvrtletí 2022. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Kulíková, p. Buchta, p. Neliba, p. Slavík, p. Vrbický, p. Provazník, p. Kačer, p. 

Smejkal ) 2 se zdrželi ( p. Štípek, p. Zeman ) 

 

4.2. Rozpočtové opatření č. 11 

 

Stanovisko odboru:  

Finanční a plánovací odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení 

rozpočtové opatření č. 11. 

Důvodová zpráva:  

Jedná se o změnu závazných ukazatelů rozpočtu na rok 2022, která spadá do pravomoci 

zastupitelstva města. 

 

p. Sluková – přednesla informace k rozpočtovému opatření č. 11 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 147/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 11. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Kulíková, p. Buchta, p. Neliba, p. Slavík, p. Vrbický, p. Provazník, p. Kačer, p. 

Štípek, p. Zeman ) 1 se zdržel ( p. Smejkal ) 

 

4.3. Převod z Fondu na obnovu bytových a nebytových domů v majetku města 

 

Stanovisko odboru: 
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Finanční a plánovací odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení převod 

peněžních prostředků z Fondu na obnovu bytových a nebytových domů v majetku města.  

Důvodová zpráva: 

Na základě Statutu Fondu na obnovu bytových a nebytových domů v majetku města Benešov 

nad Ploučnicí, Článek III, odst.  2 a požadavku odboru MIŽP žádáme zastupitelstvo města o 

schválení převod peněžních prostředků ve výši 165 474 Kč na výdajový účet č. 

4822431/0100.   

Finance budou použity k pokrytí těchto nákladů: 

● oprava schodiště č. p. 409, ul. Sokolský vrch, Benešov nad Ploučnicí, 82 092,00 Kč, 

● oprava fasády č. p. 409, ul. Sokolský vrch,18 500,00 Kč, 

● čištění kanalizace a opravy svodů, č. p. 409, ul. Sokolský vrch 409, 64 882,00 Kč. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 148/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje převod peněžních prostředků z Fondu 

na obnovu bytových a nebytových domů v majetku města ve výši 165 474,00 Kč na výdajový 

účet č. 4822431/0100. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.4. Rozpočtové opatření č. 12 

 

Stanovisko odboru: 

Finanční a plánovací odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení 

rozpočtové opatření č. 12. 

Důvodová zpráva: 

Jedná se o převod peněžních prostředků ve výši 165 474,00 Kč z Fondu na obnovu bytových 

a nebytových domů v majetku města do rozpočtu odboru MIŽP, § 3613. 

Org. § Položka Částka  

   8115 - 165 474,00 Převod z Fondu 

123 3613 5171   165 474,00 Příjem do rozpočtu MIŽP 

 

 

p. Sluková – přednesla informace k rozpočtovému opatření č. 12 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 149/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 12, a to převod 
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usnesení, které teď probírají, probírají bytovou jednotku č. 1 → Benešov nad Ploučnicí 

vlastní pouze bytovou jednotku č. 3 – takže mají 2 dokumenty a oba dva mají nesprávné údaje 

→ nemohou přeci hlasovat o investici do soukromého vlastnictví někoho, aniž by to měli 

v pořádku → nemá problém s tím, podpořit renovaci obecního objektu, bytu, ale má problém 

s tím, podpořit renovaci bytu, který podle návrhu usnesení, není v majetku města  

Starosta – ano, je to návrh usnesení, to že si to usnesení opraví → samozřejmě děkuje za 

pečlivou přípravu na dnešní ZaM – to že to usnesení předloží v té upravené formě a o tom pak 

budou hlasovat, to přece nic nemění na věci → je to pouze návrh na usnesení  

p. Smejkal – prosí, aby pracovnice, která poskytla seznam těch 45 bytových jednotek, ať ho 

znovu zkontroluje a případně opraví → hned na řádku č. 1 nachází rozpor  

 

Starosta nechal hlasovat o upraveném návrhu usnesení  

Usnesení č. 150/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje použití Fondu na obnovu bytových a 

nebytových domů v majetku města na tyto akce: 

● bytové jednotky č. 3 v domě č.p. 42, náměstí Míru, Benešov nad Ploučnicí – oprava, 

rozpočtované náklady 809 615,00 Kč. Přesná cena vzejde z výběrového řízení a následně 

bude v roce 2023 zapracována do rozpočtu formou rozpočtového opatření, 

● napojení na kanalizaci – bytový dům, č.p. 409, Sokolský vrch, Benešov nad Ploučnicí, cena 

dle přijaté cenové nabídky 199 870,00 Kč. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Kulíková, p. Buchta, p. Neliba, p. Slavík, p. Vrbický, p. Smejkal, p. Kačer, p. 

Štípek, p. Zeman ) 1 se zdržel ( p. Provazník ) 

 

4.6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024 - 2025 

 

Stanovisko odboru:  

Finanční a plánovací odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení návrh 

střednědobého výhledu rozpočtu (SVR) na roky 2024 – 2025. 

Důvodová zpráva:  

SVR je pomocným nástrojem územního samosprávného celku a svazku obcí. Zastupitelstvo 

města schvaluje SVR, i když to z ustanovení zákona   přímo nevyplývá. Jelikož zastupitelstvo 

musí schvalovat roční rozpočet a u ustanovení k rozpočtu (§4) je podmínkou, že rozpočet má 

vycházet ze SVR, předkládá se zastupitelům ke schválení. 

 

p. Sluková – přednesla informace k návrhu střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024 - 

2025 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  
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písemné smlouvy. 

1) Právnické a podnikající fyzické osoby zapojené do obecního systému na základě písemné 

smlouvy s městem mohou odkládat složky komunálního odpadu uvedené v čl. 3 písm. a) až e) 

této vyhlášky na místa uvedená v čl. 4 písm. a) až e) této vyhlášky. 

2) Výše úhrady za zapojení do obecního systému se stanoví podle platného ceníku 

zveřejněného na webových stránkách města. 

3) Úhrada se vybírá převodem na účet, a to dvakrát ročně (pololetně). 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 156/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje Obecně závaznou vyhlášku, kterou se stanoví obecní 

systém odpadového hospodářství. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.10. Bezúplatný převod pozemku 1257/13 o výměře 313 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko odboru:  

Předkládáme Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí návrh ke schválení a uzavření 

smlouvy o bezúplatném převodu mezi městem Benešov nad Ploučnicí a Ústeckým krajem, 

Velká Hradební 3118/48, Ústí nad Labem jejímž předmětem je pozemek p.č. 1257/13 o 

výměře 313 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (ostatní plocha, jiná plocha). 

Důvodová zpráva:  

Pozemek je ve vlastnictví Ústeckého kraje, ve správě Správa a údržba silnic Ústeckého kraje. 

Pozemky se nacházejí mimo silniční síť a jsou obklopeny pozemky ve vlastnictví Města 

Benešov nad Ploučnicí.  

ZaM dne 13.6.2022 schválilo záměr bezúplatného převodu pod č. usn. 16/22. 

RaM dne 25.10.2022 doporučila ZaM schválit a uzavřít smlouvu o bezúplatném převodu.  

 

Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu usnesení 

Usnesení č. 157/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schválilo návrh smlouvy o bezúplatném převodu jejímž 

předmětem je převod pozemku p.č. 1257/13 o výměře 313 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

(ostatní plocha, jiná plocha). 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení 

Usnesení č. 158/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schválilo uzavření smlouvy o bezúplatném převodu mezi 

Městem Benešov nad Ploučnicí a Ústecký kraj, Velká Hradební 3118/48, Ústí nad Labem 
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4.13. Záměr koupě pozemku p.č. 228/9 o výměře 1101 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí   

 

Stanovisko odboru:  

Předkládáme Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí k projednání koupě pozemku p.č. 

228/9 o výměře 1101 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (ostatní plocha, zeleň) na základě 

přijaté nabídky od Správa železnic, státní organizace, Drážďanská 1003/7, 110 00 Praha 1 za 

cenu ve výši 443 000 Kč bez DPH.  

Důvodová zpráva:  

Pozemek p.č. 228/9 se nachází u bytového domu stojící na st.p.č. 1005 s číslem popisným 

662, 663, 664, 665 a 666, Sídliště, Benešov nad Ploučnicí. Pozemek slouží především jako 

zázemí a přístupová cesta k výše uvedenému bytovému domu.  Nabízená cena za pozemek dle 

znaleckého posudku činí částku 443 000 Kč bez DPH. (rozhodné posouzení případného 

uplatnění a realizace DPH bude provedeno v rámci procesu uzavírání kupní smlouvy). 

K výše uvedenému odbor MIŽP nedoporučuje městu pozemek koupit.  

Jelikož se jedná o přístupovou cestu měli by vlastníci bytových jednotek pozemek odkoupit 

do podílového spoluvlastnictví ve výši spoluvlastnického podílu na bytové jednotce. 

RaM na svém zasedání dne 25.10.2022 nedoporučila ZaM schválit záměr koupě pozemku. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 162/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí neschválilo záměr koupě pozemku p.č. 228/9 o výměře 1101 

m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (ostatní plocha, zeleň). 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni )  

 

4.14. Zpráva o činnosti MÚ Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko MěÚ:  

Předkládáme v příloze zprávu o činnosti MÚ Benešov nad Ploučnicí za období říjen – 

prosinec 2022. 

Důvodová zpráva: 

V příloze zasíláme zprávu o činnosti jednotlivých odborů MÚ Benešov nad Ploučnicí. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 163/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o činnosti MÚ Benešov nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.15. Souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem zastupitelstva panem 

Josefem Kloučkem   
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Stanovisko odboru:  

Město potřebuje zajistit provoz městského hřbitova i v mimopracovní dny a v pracovních 

dnech při krátkodobé absenci odpovědného zaměstnance – správce hřbitova. S ohledem na 

místo bydliště nedaleko areálu hřbitova a dlouholetou zkušenost coby správce hřbitova je 

sjednána Dohoda o provedení práce se zastupitelem města panem Josefem Kloučkem na 

vybrané činnosti související s provozem hřbitova po dobu nepřítomnosti současného správce 

hřbitova.    

Důvodová zpráva: 

V souladu s ustanovením § 84, čl. (2), odst. p) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích je 

zastupitelstvu obce vyhrazeno mj. „vyslovovat souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu 

mezi obcí a členem zastupitelstva obce“. 

 

p. Reichelt – přednesl informace k souhlasu se vznikem pracovněprávního vztahu mezi obcí a 

členem zastupitelstva panem Josefem Kloučkem   

p. Provazník – nemá žádný problém toto schválit, akorát by ho zajímalo, jak to tam probíhalo 

→ proč se správce o to nestará celou dobu, i v ty dny pracovního volna  

p. Reichelt – museli bychom zaplatit správci přesčasy zbytečně  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 164/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje Dohodu o provedení práce na dohodou určené 

činnosti spojené s provozem hřbitova uzavřenou s panem Josefem Kloučkem na dobu od 

2.1.2023 do 31.12.2023 a pověřuje tajemníka města k jejímu podpisu. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Přivřel, p. 

Kulíková, p. Buchta, p. Neliba, p. Slavík, p. Vrbický, p. Smejkal, p. Kačer, p. Štípek, p. Zeman, 

p. Provazník ) 1 se zdržel ( p. Klouček ) 

 

4.16. Nákup služebních referentských vozů 

 

Stanovisko odboru:  

S ohledem na stáří a nerentabilitu oprav referentských vozů (Škoda Octavia r.v. 2004, najeto 

236 tis. km, Škoda Fabia r.v. 2010, najeto 126 tis. km) navrhujeme prodej, případně převedení 

obou vozů SLM a nákup nových vozů.  

Důvodová zpráva: 

Po detailním průzkumu současných nabídek na trhu, na základě srovnání poměru cena x 

výbava u jednotlivých značek vozů a s ohledem na velmi nízkou dostupnost skladových vozů 

navrhujeme s odkazem na RaM předložené nabídky tří renomovaných prodejců pořídit vozy 

značek Hyundai nebo Kia, případně Škoda. Po dohodě s vedením města jsme vycházeli 

s ohledem na možnosti rozpočtu 2022, že jeden vůz (PC do 500 tis.) bude pořízen „za hotové“ 

a druhý (PC do 400 tis.) na úvěr s akontací 100 tis. (nabídka splátek variantně na 36, 48 a 60 

měsíců, preferujeme 60 měsíců).  
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RaM schválila níže uvedený záměr na svém 20. jednání dne 29.11.2022 svými usneseními č. 

551/22 a č. 552/22. 

 

p. Reichelt – přednesl informace k nákupu služebních referentských vozů 

p. Zeman – osobně souhlasí s tím, že takhle stará vozidla by již dávno neměla být v parku, 

jakoby služební, i z hlediska bezpečnosti je špatně – takže souhlasí s tím, aby se koupila, nebo 

pořídila nová → je možné renomované prodejce zmínit ? 

p. Reichelt – Louda Auto, Dorda Česká Lípa a Horejsek  

p. Zeman – ptal se, jestli posuzovali i formu operativního leasingu → má s tím velké 

zkušenosti, operativní leasing nabízí spoustu výhod ve smyslu servisních úkonů, pravidelných 

kontrol atd. a spíše jde o to, proč nejít touto cestou a jestli o tom uvažovali a proč touto 

cestou nakonec nešli  

p. Reichelt – uvažovali (také s tím má zkušenosti z minulého zaměstnání), ale v tomto případě 

zvolili úvěr, protože ty vozy nejezdí, najedou hrozně málo km, víceméně jezdí ,,kolem komína“ 

a když někdo jede někam dál, tak je to maximálně do Prahy a hrozně málokdy → nevyplatí se 

to 

p. Kačer – dotazuje se, jestli nejsou z ministerstva nějaké dotace  

p. Reichelt – samozřejmě to také prověřovali, existuje už dotační titul – je to maximálně 

300 000,- na vůz a ten vůz, dneska nejlevnější v tom elektro je někde kolem 800, 900 tis., 

možná milion  

 

Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu usnesení 

Usnesení č. 165/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje záměr pořízení nového referentského vozu za 

pořizovací cenu do 500.000 Kč včetně DPH nákupem „za hotové“ z nabídky na trhu aktuálně 

dostupných skladových vozů od renomovaných prodejců. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení 

Usnesení č. 166/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje záměr pořízení nového referentského vozu za 

pořizovací cenu do 400.000 Kč včetně DPH nákupem na úvěr s akontací 100.000 Kč 

s rozložením splátek na 60 měsíců z nabídky na trhu aktuálně dostupných skladových vozů od 

renomovaných prodejců. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.17. Veřejnoprávní smlouvy o zajištění přestupkové agendy – výpověď smlouvy 

 

Stanovisko odboru:  

Vzhledem k nutnosti personálního zajištění výkonu přestupkové agendy navrhujeme řešit tuto 
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problematiku uzavřením veřejnoprávní smlouvy se statutárním městem Děčín. 

Důvodová zpráva: 

V současné době město Benešov n.Pl. vykonává na základě veřejnoprávních smluv agendu 

přestupků i pro obce:  

Valkeřice, Verneřice, Merboltice, Heřmanov, Malá Veleň, Velká Bukovina, Dolní Habartice, 

Horní Habartice, Františkov nad Ploučnicí, Starý Šachov. 

Z důvodu dlouhodobého nedostatku personálního obsazení pozice pracovníka na úseku 

projednávání přestupků navrhujeme agendu řešit formou uzavření veřejnoprávní smlouvy (v 

rámci přenesené působnosti) se statutárním městem Děčín. 

Z tohoto důvodu na základě Čl. II., odst. 4 navrhujeme vypovědět veřejnoprávní smlouvy 

s výše uvedenými okolními obcemi, kde tuto agendu v současné době zajišťujeme. 

Výpovědní lhůta činí 3 měsíce a začne běžet od 1.1.2023.  

 

p. Reichelt – přednesl informace k veřejnoprávním smlouvám o zajištění přestupkové agendy 

– výpověď smlouvy 

p. Smejkal – je velká škoda, že o to přicházíme, z pohledu tradice → toto tady máme už od 

začátku občanské společnosti, soud vznikl v roce 1850 

p. Zeman – Statutární město Děčín potrdilo, že je kapacitně dostatečně připraveno na to, aby 

řešili přestupky → nehrozí nebezpečí prodleníí v řešení přestupků, které sestanou na našem 

území ? 

Starosta – to byl samozřejmě základní ukazatel toho, aby takto postupovali  

p. Provazník – kdyby nebyli z nějakých důvodů spokojeni, je možnost si to potom vzít ještě 

zpátky ? 

Starosta – je to smlouva, kterou lze samozřejmě vypovědět  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 167/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí po projednání schválilo výpověď veřejnoprávních smluv (v 

přenesené působnosti) o zajištění přestupkové agendy s obcemi: Valkeřice, Verneřice, 

Merboltice, Heřmanov, Malá Veleň, Velká Bukovina, Dolní Habartice, Horní Habartice, 

Františkov nad Ploučnicí, Starý Šachov v souladu s Čl. II. odst. 4 uzavřených smluv. 

Výpovědní lhůta začne běžet od 01.01.2023. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.18. Veřejnoprávní smlouva mezi Statutárním městem Děčín a Městem Benešov nad 

Ploučnicí o přenosu příslušnosti k projednávání přestupků 

 

Stanovisko odboru:  

Vzhledem k nutnosti personálního zajištění výkonu přestupkové agendy navrhujeme od 

nabytí právní moci rozhodnutí KÚ Ústeckého kraje řešit tuto problematiku uzavřením 

veřejnoprávní smlouvy se Statutárním městem Děčín. 
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Důvodová zpráva: 

V současné době Město Benešov n. Pl. vykonává agendu přestupků i pro 10 našich spádových 

obcí a personálně ji zajišťuje externí pracovník (na DPČ). 

Z důvodu dlouhodobého nedostatku personálního obsazení pozice pracovníka na úseku 

projednávání přestupků navrhujeme agendu řešit formou uzavření veřejnoprávní smlouvy (v 

rámci přenesené působnosti) se Statutárním městem Děčín, které má v současné době volnou 

kapacitu na úseku, který agendu přestupků řeší a souhlasí s tím, že projednávání přestupků 

Města Benešov nad Ploučnicí převezme.   

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 168/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schválilo v souladu s § 63 zákona číslo 128/2000 Sb., o obcích, 

uzavření veřejnosprávní smlouvy o přenosu příslušnosti k projednávání přestupků mezi 

Statutárním městem Děčín a Městem Benešov nad Ploučnicí a pověřuje starostu města 

k podpisu smlouvy. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.19. Honební společenstva Velká Bukovina a Dobrná – zastupování valné hromady 

 

Stanovisko: 

Předkládáme zastupitelstvu města návrh na změnu v zastupování města v Honebním 

společenstvu Velká Bukovina a Dobrná. 

Důvodová zpráva: 

Zastupitelstvo města usn.č. 969/2002 dne 18.10.2002 a usn.č. 2002/46 ze dne 11.12.2002 

pověřilo zastupováním ve valných hromadách paní Hanu Franclovou.  

Navrhujeme tímto revokaci usnesení č. 969/2002 a usnesení č. 2002/46 a pověření 

zastupování města ve VH starostou města. 

 

Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu usnesení  

Usnesení č. 169/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí po projednání revokuje usnesení Zastupitelstva města 

Benešov nad Ploučnicí číslo 969/2002 ze dne 18.10.2002. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení  

Usnesení č. 170/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí po projednání revokuje usnesení Zastupitelstva města 

Benešov nad Ploučnicí číslo 2002/46 ze dne 11.12.2002. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 
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Starosta nechal hlasovat o třetím návrhu usnesení  

Usnesení č. 171/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí pověřuje zastupováním města ve VH Honebního společenstva 

Velká Bukovina a VH Honebního společenstva Dobrná starostu města p. Petra Jansu. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.20. Delegace zástupce města jako akcionáře do valných hromad SVS a.s. 

 

Stanovisko:  

Předkládám ZaM návrh na volbu člena zastupitelstva města jako zástupce akcionáře k jednání 

ve valných hromadách Severočeské vodárenské společnosti a.s. 

Důvodová zpráva: 

Dosavadním zástupcem byl dne 13.4.2022 delegován bývalý zastupitel města pan Filip Ušák. 

Delegace byla schválena usnesením č. 42/2022 a platnost byla omezena do konce volebního 

období v roce 2022. 

Z tohoto důvodu je nyní potřeba zvolit nového zástupce pro nové aktuální volební období 

(2022 – 2026). 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 172/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí deleguje starostu města pana Petra Jansu jako zástupce 

akcionáře, k jednání ve valných hromadách Severočeské vodárenské společnosti a.s. na toto 

volebního období (2022 – 2026). 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.21. Termíny pro jednání ZaM Benešov nad Ploučnicí pro rok 2023 

 

Stanovisko odboru:  

Předkládám návrh termínů pro konání jednání ZaM Benešov n. Pl. v roce 2023. 

Důvodová zpráva: 

Navrhujeme pro jednání ZaM Benešova nad Ploučnicí v roce 2023 níže uvedené termíny: 

22. únor 2023  

19. duben 2023 

14. červen 2023 

13. září 2023 

13. prosinec 2023 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  
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Usnesení č. 173/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí po projednání schválilo termíny pro jednání ZaM v roce 2023:  

22. únor 2023, 19. duben 2023, 14. červen 2023, 13. září 2023, 13. prosinec 2023. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.22. Určení členů zastupitelstva města pro výkon sňatečných obřadů  

 

Starosta informuje, že na ustavujícím zasedání avizoval předložení tohoto bodu na dalším 

jednání zastupitelstva města. 

Dotazuje se zastupitelů, zda má někdo zájem se stát oddávajícím Města Benešov nad 

Ploučnicí. 

Přihlásila se paní Denisa Hánová. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 174/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí pověřuje paní Denisu Hánovou pro výkon sňatečných obřadů. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.23. Novelizace nařízení vlády o výši odměn členů zastupitelstev 

 

Starosta požádal zastupitele o zařazení bodu Novelizace nařízení vlády o výši odměn členů 

zastupitelstev do programu dnešního jednání. Jedná se o navýšení odměn členů zastupitelstev.  

Usnesení lze přijmout dnes, v účinnost ale vstoupí až od 1.1.2023. 

 

Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu usnesení  

Usnesení č. 175/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje zařazení bodu, Novelizace nařízení vlády o výši 

odměn členů zastupitelstev, do programu jednání zastupitelstva města dne 14.12.2022. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Kulíková, p. Buchta, p. Neliba, p. Provazník, p. Slavík, p. Kačer, p. Štípek, p. 

Vrbický, p. Zeman ) 1 se zdržel ( p. Smejkal ) 

 

Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení  

Usnesení č. 176/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí stanoví odměny za výkon jednotlivých funkcí neuvolněných 

členů zastupitelstva, s účinností od 1.1.2023, takto: 

místostarosta: 39 375,- Kč 

člen rady města: 8 749,- Kč 
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bezpečné a průchozí ? 

Starosta – už tam kus práce udělali  

p. Košnar – už tam pracovali, to základní prořezali, aby se tam dalo projít → vymýšlí teď 

způsob, jak to dřevo odstranit, ale cesta průchozí je 

p. Smejkal – doplňuje informaci o stezce → jednalo se původně o hlavní turistickou stezku 

vedoucí na Děčín (spojovala Ploučnickou vyhlídku s vyhlídkou Na Chlumu)  

p. Koucká Elisová – žádá o vyrobení nové samostatné vitríny na oznámení o skonu 

spoluobčanů  

Starosta – určitě ano, jde jen o to, zvolit správné místo, kam ji umístit 

p. Daniel – dotazuje se, zda je na sídlišti kotelna skutečně kogenerační jednotkou → dotazuje 

se, zda existuje v trase nějaké odkaliště a odvzdušňovací místo → a dále by chtěl vědět, jaké 

další činnosti provádí BTS 

Starosta – kogenerační jednotka běží, proud se vyrábí a odpadní teplo topí → odkaliště a 

další činnosti BTS – to jsou spíše otázky na paní jednatelku Hrstkovou nebo pana Beneše 

(technický pracovník)  

p. Provazník – myslí, že by tu měla být p. Hrstková → mohla by na příštím zastupitelstvu 

zodpovědět zde na místě dotazy p. Daniela ? 

Starosta – samozřejmě (pokud by dotazy p. Daniel definoval dopředu, tak by paní jednatelka 

měla čas to zpracovat)  

p. Daniel – nelíbí se mu silnice (z náměstí na Děčín) → prohlubně, kryty atd. – zda by se 

nedalo uvažovat o snížení rychlosti → rekonstrukce silnice z Děčína do Starého Šachova (u 

Tesca byly v minulosti dva přechody pro chodce, přechody tam teď vyznačeny nejsou) a 

výjezd ze sídliště (za kotelnou) → bylo by vhodné naproti dát zrcadlo → a připomíná úpravu 

parkování na náměstí  

Starosta – parkování na náměstí je v plánu, ale jsou určité kroky, které by to měly předcházet 

(parkovací odstavná plocha na ,,kolotočářském placu“) → zrcadlo u kotelny, mohou se na to 

podívat → přechod u Tesca (dopravní inženýr připravuje celé označení a v rozpočtu jsou 

připravené peníze) → o zvlněné komunikaci budou informovat p. Kociána ze SÚS  

p. Provazník – podnět k řešení → průjezd sídlištěm (navrhnout zónu od samoobsluhy po celé 

rovině a nebo zpomalovací retardéry) 

Starosta – Ing. Strnad si zaznamená a dá p. Provazníkovi vědět termín schůzky s dopravním 

inženýrem  

p. Smejkal – žádá odbor správy majetku města o vypracování seznamu pozemků obecních  

lesů  

Starosta – předá mapu z lesního odborného hospodářského plánu  

p. Kačer – dotaz na upřesňující informace ohledně SVS 

Starosta – proběhlo jednání se zástupci SVS → možnosti instalace nového vrtu (snaha dostat 

se do ochranného pásma SVS) → vrt nad Tescem není v nejlepší stoprocentní kondici  

p. Strnad – doplnil podrobnější informace  

p. Kačer – výjezd pod Vilovkou (u Tesca) → přechod tam bude změněný ? 

Starosta – čekáme na zpracování od dopravního inženýra, je to zadané  

p. Kačer – může starosta říct komu byly uděleny odměny v RaM a v jaké výši ? 

Starosta – každý má možnost si vyžádat neveřejnou přílohu (již tak bylo učiněno) → odměna 

byla přidělena panu Mgr. Zelenému jako řediteli školy, paní Bc. Kulíkové jako ředitelce 
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CDM, panu Ing. Košnarovi jako řediteli služeb města a panu Staňkovi jako řediteli p.o. školní 

jídelna  

p. Kačer – a výše ? 

Starosta – výše je právě součástí té neveřejné přílohy  

 

 

6. ZÁVĚR 

 

V čase 19:45 ukončil starosta jednání ZaM. 

 

 

Ověřovatelé zápisu :                Denisa Hánová………………………………………… 

 

                           Ing. Jiří Zeman………………………………………… 

 

Zapisovatelka :                                Pavla Gerhardová ……………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………… 

Petr Jansa 

starosta města 


